

21 July 2025

Additional Information - Liva Group Consolidates Borrowings Under New OMR 63 million Facility with Sohar International Bank

Following our MSX Disclosure published on 17 July 2025, we would like to share further details of Liva Group's new loan facility agreement with Sohar International Bank.

The facility, valued at OMR 63 million with an effective date of 30 June 2025, consolidates Liva Group's existing borrowings into a restructured framework with more favourable terms. This enhanced financial structure is designed to optimise cash flow management and provide greater visibility to support long-term financial planning and strategic growth.

The refinancing agreement, commemorated on 10 July 2025 in a signing ceremony with Sohar International Bank, represents a significant milestone in Liva Group's ongoing efforts to establish a more scalable, flexible, and resilient financial platform. Beyond financial restructuring, the agreement enables collaboration with a leading financial institution, reinforcing our ability to scale with confidence, invest in innovation, and unlock new value for our customers and stakeholders across the GCC region.

Best regards,

Martin Rueegg
Group Chief Executive Officer



21 يوليو 2025

معلومات إضافية - مجموعة ليفا توحد تسهيلات الاقتراض ضمن اتفاق جديد بقيمة 63 مليون ريال عماني مع بنك صحار الدولي

إلحاقاً بالإفصاح الصادر عنا والمنشور على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط بتاريخ 17 يوليو 2025، نود أن نوافيكم بالمزيد من التفاصيل المتعلقة باتفاقية تسهيلات الاقتراض الجديدة التي أبرمتها مجموعة ليفا مع بنك صحار الدولي.

توحد هذه التسهيلات الائتمانية، البالغة قيمتها 63 مليون ريال عماني والتي بدأ سريانها اعتباراً من 30 يونيو 2025، جميع التسهيلات القائمة على مجموعة ليفا ضمن إطار مُعاد هيكلته وبشروط تفضيلية مُحسّنة. وقد صُمّمت هذه الهيكلية التمويلية المعززة بهدف الارتقاء بكفاءة إدارة التدفقات النقدية للمجموعة، وتوفير رؤية استشرافية أوضح لدعم خططها المالية طويلة الأجل وتوجهاتها الاستراتيجية لتحقيق المزيد من النمو.

تُمثل اتفاقية إعادة التمويل هذه، التي وُقعت في احتفالية خاصة مع بنك صحار الدولي بتاريخ 10 يوليو 2025، إنجازاً استراتيجياً بارزاً في مسيرة مجموعة ليفا وجهودها المتواصلة الرامية إلى تأسيس منصة مالية متينة تتسم بقابلية التوسع والمرونة. وتتجاوز هذه الاتفاقية حدود إعادة الهيكلة المالية، لتفتح آفاقاً رحبة للتعاون المثمر مع إحدى المؤسسات المصرفية الرائدة، مما من شأنه أن يعزز قدراتنا على التوسع بثقة، والمضي قدماً في الاستثمار في مجالات الابتكار، وتحقيق قيمة مضافة جديدة لعملائنا ومختلف الأطراف المعنية في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي.

مع أطيب التمنيات،

مارتن رويغ
الرئيس التنفيذي لمجموعة ليفا